
                                                                Protokół Nr 5/11 
z posiedzenia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 

dnia 27 kwietnia  2011 r.
odbytego w sali konferencyjnej urzędu gminy nr 201  

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 900 
Zamknięcie posiedzenia godz. 11 15

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący komisji Jarosław Kornet, który powitał
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz i Zastępca Wójta Jerzy Makowski .
Wiceprzewodniczący Rady Bogdan Grabski uczestniczył równieŜ w posiedzeniu komisji .
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum,  przy którym komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały
w tym projekty uchwał .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 29 kwietnia  2011 r.
4.Ocena funkcjonowania bibliotek, świetlic wiejskich, przedszkoli oraz klubów sportowych na
   terenie gminy 
   Stanowisko komisji na sesję 
5.Informacja Gminnej Komisji Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych na temat 
   profilaktyki realizowanej na terenie gminy
   Opinia komisji na sesję  
6.Sprawy róŜne    
7.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1
Jak wyŜej . 
Ad.2
Protokół Nr 4/11 z posiedzenia poprzedniego komisji w dniu  29 marca  2011 r. został przyjęty
jednogłośnie bez odczytywania . 
Ad.3
Przewodniczący komisji  odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady  sesji  , na zgłaszane
pytania  czy  uwagi  ze  strony  radnych   odpowiedzi  udzielał   wójt  lub  zastępca  ,  a  komisja
zaopiniowała projekty uchwał jak niŜej : 
- projekt uchwały Nr VII/49/11 w sprawie ustalenia planu sieci szkół podstawowych oraz granic ich
obwodów 
Uzasadnienie do w /w projektu uchwały przedstawił zastępca wójta .
Wójt Gminy dodatkowo poinformował o konieczności wykonania remntu drogi Grabowo –
Małkocin w związku z dowozem dzieci z Grabowa  do szkoły w Małkocinie . 
Komisja 5 głosami "za"  pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały . 
- projekt uchwały Nr VII/50/11 w sprawie rozpatrzenia wniosku
Wójt Gminy poinformował ,Ŝe w dniu 18 kwietnia 2011 r. odbyło się zebranie wiejskie w
Trzebiatowie w sprawie nabycia przez gminę lokalu mieszkalnego  na powiększenie świetlicy
wiejskiej  , bo taki był wniosek mieszkańców . Obecnych było  jedenastu mieszkańców oraz
właściciel tego mieszkania powiedział wójt . Właściciel mieszkania  m.in  powiedział, aby
mieszkańcy nie wtrącali się  w jego sprawy . W trakcie dyskusji mieszkańcy uzasadniali dlaczego
zwrócili się z prośbą o zakup tego lokalu, który wystawiony jest przez komornika na licytację .
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Wójt przypomniał ,Ŝe nie moŜna kupić lokalu z jego mieszkańcami , a zameldowanych jest tam 6
osób , i nie ma w budŜecie środków przeznaczonych na ten cel .
Komisja 5 głosami " za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały nie uwzględniając wniosku
mieszkańców .
-projekt uchwały Nr VII/51/11 w sprawie przystapienia do sporządzenia zmiany Studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński w
obrębie ewidencyjnym Krąpiel
Wójt Gminy dokłanie przedstawił  projekt uchwały, posiłkując się  uzasadnieniem   dołączonym do
projektu . 
Swoją opinię w tej sprawie przedstawił radny Bogdan Chałdus jako  mieszkaniec Krąpiela . 
Komisja 5 głosami "za"  pozytywnie zaopiniowała w/w  projekt uchwały .
-projekt uchwały Nr VII/52/11w sprawie udzielenia pomocy finansowej innym jednostkom
samorządu terytorialnego.
 Komisja 5 głosami „za”  pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
Ad.4
Komisja dokładnie przeanalizowała informacje dotyczące funkcjonowania bibliotek , świetlic ,
przedszkoli oraz klubów sportowych na terenie gminy . W trakcie dyskusji na bieŜąco były
wyjaśniane pytania czy wątpliwości poruszane przez radnych.
Analizując w pierwszej kolejności  kluby sportowe, komisja  zwróciła  uwagę na , Ŝe boisko
sportowe w Sownie nie jest wyposaŜone  w szatnię – kontener jak jest zapisane w informacji  i tutaj
wójt wyjaśnił ,Ŝe przy rozbudowie szkoły w Sownie planuje się szatnię sportową razem z salą
gimnastyczną .
Kolejno członkowie komisji  dyskutowali na temat uczestnictwa w rozgrywkach  zespołów 
 sportowych na terenie  gminy  osób  tzw.  zewnątrz tj. nie będących mieszkańcami gminy   , gdzie
zdaniem radnych  tak być nie powinno  .
Przewodniczący komisji podsumowując dyskusję powiedział m.in., iŜ naleŜy mobilizować do gry
młodzieŜ miejscową  lub z innych j miejscowości, ale z terenu gminy. W  ostateczności spoza
terenu to  w granicy do 50 % - 70 %  składu druŜyny - dyskutowali radni  .
Radny Bogdan Chaładus zapytał jak daleko są prace związane z utworzeniem nowego   boiska,
która ma powstać  po zasypanym dole przy szkole w Pęzinie  .
Zastępca Wójta odpowiedział ,Ŝe miejsce to zostało zabezpieczone ogrodzeniem , nawieziona
została   ziemia , ale trzeba wykonać właściwe ogrodzenie i posiać trawę .  
Przewodniczący komisji Jarosław Kornet odnosząc się do informacji o  świetlicach  przypomniał o
dokończeniu remontu świetlicy w Poczerninie – ubytki tynku wewnątrz świetlicy i przekazał swoje
uwagi odnośnie remontu  . Zapytał równieŜ  o remont świetlicy w Sownie .
Wójt Gminy poinformował  jaka jest moŜliwość dokonania remontu  świetlicy w Sownie   poprzez
złoŜenie wniosku ze środków  LGD  WIR .
Radny Daniel Lesner – powiedział ,Ŝe zgłosili na piśmie  uwagi co do wykonanych prac
remontowych świetlicy wiejskiej w Grzędzicach w ramach jeszcze trwającej gwarancji .
Analizując informację o funkcjonowaniu przedszkoli na terenie gminy komisja pozytywnie oceniła
działania punktów przedszkolnych i ognisk przedszkolnych  prowadzonych przez TPD .
Radny Bogdan Chaładus zabierając głos w sprawie przedszkoli m.in.  powiedział ,iŜ dobrze by było
, aby na terenie gminy funkcjonowały przedszkola o pełnym wymiarze   godzin , aby matki mogły
podjąć prace, oddając dziecko do takiego przedszkola .
Wójt w trakcie dyskusji poinformował na jakie miejscowości będą pisane wnioski przez TPD na
przedszkola oraz inne formy wychowania przedszkolnego  .
Przewodniczący komisji po zakończeniu dyskusji nad w/w tematami podał  stanowisko komisji do
protokołu , a mianowicie : 
Komisja Socjalno – Porządkowa i Oświaty na posiedzeniu w dniu 27.04.2011 r. dokładnie
przeanalizowała informację dotyczącą bibliotek, świetlic wiejskich , przedszkoli oraz klubów
sportowych i jednogłośnie ją przyjęła . 



- 3 - 
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.5 
Komisja przeanalizowała informację Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
na temat profilaktyki realizowanej na terenie gminy w roku 2010 , a następnie wydała  opinię jak
niŜej :
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyjęła jednogłośnie  informację Gminnej Komisji
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  na temat profilaktyki realizowanej na terenie gminy w
roku 2010 i pozytywnie oceniła działania podejmowane przez komisję .
Informacja stanowi załącznik do protokołu .
Ad.6
Wójt Gminy w sprawach róŜnych jako  informację zapoznał radnych z pismem Agencji
Nieruchomości Rolnych -Oddział Terenowy w Szczecinie  w sprawie  poddzierŜawy  części
pomieszczeń w budynku na działce  nr 467 w obrębie Pęzino z przeznaczeniem na urządzenie
Biblioteki Publicznej  i nieodpłatne przekazanie  na rzecz Gminy tej nieruchomości .W piśmie
równieŜ zaproponowano nieodpłatne przejęcie przez Gminę pomieszczeń na parterze wraz z
najemcami ,gdzie zamierza przeznaczyć się je na 2 lokale mieszkalne -sprawa do dyskusji- .
Kolejno Wójt Gminy poinformował o sprawie dotyczącej cmentarza w Grabowie , a zgłoszonej
przez radnego Huberta Lis .  Sprawa dotyczy zamiany gruntów tj.  przy świetlicy mający swoją
posesję  pan Szustak wyraził  zgodę  na zamianę  gruntów  o powierzchni  0.40 ha na taką  samą
wielkość działki znajdującej się  przy szkole. Natomiast działka  40 ar przy świetlicy ma zostać tak
podzielona , Ŝe około 20 ar ma zostać  przeznaczone  na powiększenia siedliska koło świetlicy , a
pozostała część działki na powiększenie cmentarza .Obecnie  część powierzchni cmentarza naleŜy
do  Skarbu Państwa, a część jest  parafialna i jest wniosek , aby był to cmentarz komunalny.
W tej sprawie jak zaznaczył  wójt gminy , będzie prowadzona dyskusja . 
Przewodniczący Komisji  Jarosław Kornet  odnosząc się  do informacji  w sprawie remontu dróg
zapytał  czy droga w Poczerninie i w Lubowie jest brana pod uwagę odnośnie  remontu . Powiedział
równieŜ o konieczności wyrównania dróg polnych m.in. w śarowie , Sownie . 
Wójt Gminy poinformowała jakie drogi są ujęte  do remontu w roku bieŜącym ,w tym znajdują się
drogi wymienione przez przewodniczącego komisji i  wykonane juŜ  remonty drogi do Witkowa od
strony Osiedla Pyrzyckiego i  droga w Grzędzicach oraz doszła - jak powiedział wójt  -   droga
Grabowo - Małkocin w związku z dowozem dzieci do szkoły .
Odnośnie  zamontowania   luster  na  drogach  wskazanych  przez  radnego  Jarosława   Korneta  ,
zastępca wójta przekazał radnemu ksero odpowiedzi na pismo gminy w tej sprawie . 
Obecny w części posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal poruszył m.in. temat
dotyczący  funkcjonujących  juŜ  elektrowni  wiatrakowych   w  okolicy  Tychowa  i  powiedział  o
występującym „ szumie skrzydeł „ , uszkodzonej drodze do Sułkowa przy pracach montaŜowych
tych elektrowni , zarwanych drenach  i zawartych umowach .
Radny Nowicki Tomasz zapytał o teren pod boisko w Lubowie .
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe naleŜy sprawdzić teren i dokonać wyboru .
Ad.7
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Jarosław Kornet podziękował
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji .

Protokołowała :                                                                         Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                             Jarosław Kornet 
Data sporządzenia :                                                                   Data podpisania : 
2011.04.27                                                                                2011. ….......................


